

# (12) International Application Status Report

**Received at International Bureau:** 01 May 2001 (01.05.2001)

**Information valid as of:** (..)

**Report generated on:** 27 January 2021 (27.01.2021)

**(10) Publication number:**

WO2001/076426

**(43) Publication date:**

18 October 2001 (18.10.2001)

**(26) Publication language:**

French (FR)

**(21) Application Number:**

PCT/FR2001/001039

**(22) Filing Date:**

05 April 2001 (05.04.2001)

**(25) Filing language:**

French (FR)

**(31) Priority number(s):**

00/04493 (FR)

**(31) Priority date(s):**

07 April 2000 (07.04.2000)

**(31) Priority status:**

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

**(51) International Patent Classification:**

A47G 19/04 (2006.01); A47G 23/02 (2006.01)

**(71) Applicant(s):**

AMORA MAILLE [FR/FR]; 48, quai Nicolas Rolin F-21000 Dijon (FR) *(for all designated states except US)*  
VIAL, Jacques, Antoine [FR/FR]; 8, rue Camille Chatot F-21370 Velars (FR) *(for US only)*

**(72) Inventor(s):**

VIAL, Jacques, Antoine; 8, rue Camille Chatot F-21370 Velars (FR)

**(74) Agent(s):**

MARTIN, Didier; Cabinet Didier Martin 50, chemin des Verrières F-69260 Charbonnières les Bains (FR)

**(54) Title (EN):** REMOVABLE CLIP-ON MEAL SERVING SYSTEM FOR FOOD PRODUCTS, ACCESSORY FOR SAME AND FOOD PRODUCT CONTAINER BORNE BY SAID ACCESSORY

**(54) Title (FR):** SYSTEME D'AIDE AU REPAS CLIPSABLE AMOVIBLE POUR PRODUITS ALIMENTAIRES, ACCESSOIRE POUR CE SYSTEME ET CONTENANT DE PRODUITS ALIMENTAIRES SUPPORTE PAR CET ACCESSOIRE

**(57) Abstract:**

**(EN):** The invention concerns a removable clip-on meal serving system on a food support (3), such as a tray or plate for example, comprising at least a container (3) of flavouring sauce for a staple food and an accessory (4) with means for receiving (12) container(s) (3). The invention is characterised in that the accessory (4) comprises a clip (11) to be slipped on the edge of the support (2) with the reception means (12) projecting relative to the edge (5) of the support (2), said clip capable of being substantially elastically deformed to provide stability by clipping the accessory (4) on the support (2), when the staple food(s) is/are dipped into the container to be seasoned with the flavouring sauce. The invention is applicable to a system for edible food products.

**(FR):** L'invention concerne un système d'aide au repas clipsable et amovible sur un support (2) d'aliments, du genre plateau ou assiette par exemple, comportant au moins un contenant (3) d'une sauce d'accompagnement d'un aliment de base et un accessoire (4) avec des moyens de réception (12) du ou des contenant(s) (3), caractérisé en ce que l'accessoire (4) comporte une pince (11) destinée à être enfilée sur le bord du support (2) avec les moyens de réception (12) ou porte à faux relativement au bord (5) du support (2), ladite pince étant susceptible de se déformer sensiblement élastiquement pour permettre le maintien stable par pincement de l'accessoire (4) sur le support (2), lors de l'opération de trempage du ou des aliment(s) de base dans le contenant (3), en vue de les assaisonner avec ladite sauce d'accompagnement. Système pour produits alimentaires consommables.

**International search report:**

Received at International Bureau: 20 August 2001 (20.08.2001) [EP]

**International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:**

Chapter II demand received: 06 November 2001 (06.11.2001)

**(81) Designated States:**

AE, AG, AL, AM, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BR, BY, BZ, CA, CH, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DK, DM, DZ, EE, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, HR, HU, ID, IL, IN, IS, JP, KE, KG, KP, KR, KZ, LC, LK, LR, LS, LT, LU, LV, MA, MD, MG, MK, MN, MW, MX, MZ, NO, NZ, PL, PT, RO, RU, SD, SE, SG, SI, SK, SL, TJ, TM, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VN, YU, ZA, ZW  
European Patent Office (EPO) : AT, BE, CH, CY, DE, DK, ES, FI, FR, GB, GR, IE, IT, LU, MC, NL, PT, SE, TR  
African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GW, ML, MR, NE, SN, TD, TG  
African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : GH, GM, KE, LS, MW, MZ, SD, SL, SZ, TZ, UG, ZW  
Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, MD, RU, TJ, TM